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Styremøte (AU) i Foreldreforeningens  
Skoleåret 2022/23 

 
Referat 

 
Nr. 01/23 Dato 18.01.23 Kl.slett 1800-1940 
Sted: Lærerrommet   
      

Tilstede: Paul Drangsland    
Kari Tyvoll  
Bertil Nistad 
Steinar Ellefmo 
Geir Øyen 
Annabella Skagen  (valgkomite sak 03/23 Årsmøte) 
Kristian Dyrset (valgkomite sak 03/23 Årsmøte)  

 
Forfall:  Ellina Willert 
  Camilla Winterbottom 

Øystein Ask 
Marie Borgen Hellerud 

   
 
 

Saksnr. Saksbeskrivelse Ansvar 
01/23 Møteinnkalling og referat fra forrige møte 10/22 ble godkjent 

 
Paul 

02/23 Informasjon 
Generelt 

 Det er viktig at en representant fra AU stiller på alle 
foreldremøtene til våren og påser at det velges 
klasse- og julemarkedskontakter og at Marius får 
beskjed av klassestyrer hvem dette er og adresser. 

 
Økonomi  

 Foreningen har ca kr 194.000,- på konto pr i dag.  
 Julemarkedet fikk et overskudd på ca kr 150.000,- 

som er meget bra! Det mangler fortsatt noen mindre 
inntekter i forbindelse med julemarkedet  

Info 
Nytt fra AU pr januar 2023 sendes ut i løpet av neste uke av 
Paul 

 
 
 
 
 
Paul 
 
 
 
 
 
 
Bertil 
 
 
Paul 
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Julemarked 
 Camilla holder på å rydde i disken til julemarkedet 
 Det bør lages et erfaringsnotat etter årets julemarked, 

med forslag til eventuell justeringer. Det kan være 
nyttig å se på organisering/ ledelse og logistikk. Kari 
ser på dette sammen med Camilla. 

 
Nytt fra skolen (rektor) 

 Leie av kantinebygget 
AU ønsker følgende endringer: 
Arrangement arrangert av klassene 
(klassekontakt) på fritiden bør være gratis 
Ved private arrangement som klassebursdager bør 
leie være kr 500,- pr dag 

 Skolen har kjøpt inn 30 Chromebook for bruk i 5-
7.klasse. I tillegg har skolen 45 Chromebook for 
bruk i 8-10.klasse  

  

 
 
 
 
 
Kari 
 
 
 
 
 
 
 
 
Geir 
 

 Oppfølgingssaker  
33/22 Storforeldremøte 

Caspar Seip er engasjert til å snakke om emnet URO på 
storforeldremøtet 08.02.23. Møtet berammes til kl 1800-
2030, og er tenkt fordelt slik: 

1. Foredrag Caspar Seip 
2. Kaffepause/matbit 
3. Samtale/spørsmål med de som er tilstede 

 Temaet er URO, og mer spesifikt hva gjør vi foreldre med 
den uro som våre barn «påfører» oss?  
Det må: 

1. Lages invitasjon som sendes foreldrene/lærerne.  
Dette ordner Paul. Sendes først ut som informasjon i 
info fra AU som sendes ut neste uke, videre lages det 
flyer som sendes foreldrene som sendes ut 2 ganger 
før møtet  

2. Skansen er bestilt til møtet.  
3. Bespisning 

Kari innhenter pris på 200 rundstykker. Drikke ordnes 
av AU: Kaffe,te,saft,mineralvann 

4. Rigging 
Vi ber Marius om å rigge lydanlegg. Øvrig rigging skjer 

 
 
 
 
Paul 



 
 

 

AU møte  Side 3 
 

Finner ikke bildedelen med relasjons-ID rId1 i filen. Finner ikke bildedelen med relasjons-ID rId1 i filen.

som dugnad av AU 08.02.23 kl 1630-1800. Gi beskjed 
om dere ikke møter! 

5. Arrangementsansvarlig 
Paul tar ansvaret sammen med Kari. Resten av AU 
stiller opp ved behov. 

 
 Nye saker  
03/23 Årsmøte 2023 

Årsmøtet er berammet til 19.04.23 og følgende saker må 
klargjøres og sendes ut innen 29.03.23: 

1. Innkalling 
Påminnelse om årsmøte sendes ut 01.03.23 med 
varsel om at saker som skal behandles på årsmøtet 
må være AU i hende senest 13.03.23 
Formell innkalling sendes ut 29.03.23 med komplett 
saksliste inkludert valgkomiteens forslag 

2. Årsberetning 
Denne utarbeides av Paul og behandles på AU-møte 
15.03.23 

3. Årsregnskap 
Dette utarbeides av Bertil som sørger for å få det 
godkjent før behandling på AU-møte 15.03.23 

4. Valg  
Valgkomiteens innstilling bør være klar til AU møtet 
15.03.23.  
Camilla og Steinar går ut av AU, mens Marie har gitt 
beskjed om at hun ikke ønsker gjenvalg.  
Paul og Øystein har sagt seg villige til å ta gjenvalg om 
det er ønskelig, Elina har foreløpig ikke gitt 
tilbakemelding. 
Det foreslås at Kari som er vara og neste års 
julemarkedsansvarlig blir valgt som styremedlem (ikke 
vara) 
Det er derfor behov for 3-4 nye 
styremedlemmer/vara og nye 2 nye medlemmer til 
valgkomiteen. Dette tas med i Nytt fra AU med 
oppfordring til foreldre om å stille opp. Videre sørger 
valgkomiteen for å forespørre alle klassekontakter om 
navn på aktuelle nye kandidater 
 

 
 
 
 
 
Paul 
 
 
 
Paul 
 
 
Paul 
 
 
Bertil 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Paul 
 
 
Bella/Kristian 
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04/23 Søknad om støtte skoleball VGS 

Elevrådsleder skriver: 
 
Hei! 
På skansen ønsker elevrådet å arrangere skoleball. Eksakt dato er ikke 
satt, men elevrådet tenker det ville vært kult å få til et ball mens det 
fortsatt er mørkt ute på kvelden. Til anledning trenger vi penger, ettersom 
vi vil at dette skal være et kult ball man kan glede seg til, og som vil bli 
husket. Det søkes om totalt 6000 kroner til skoleballet. 
 
Ballet vil være for hele videregående og dermed bidra til å fremme 
skolemiljøet på tvers av klassene. Det er mange engasjerte fra begge 
trinn! 
Vedlagt ligger budsjett for ballet. 
God jul og godt nyttår! 
Mvh elevrådsleder Fjore 
 

 
Vedtak: 
AU støtter tiltaket med kr 2000,- pr klasse, til sammen kr 
4.000,-.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

05/23 Søknad om støtte 7.klasse  
Klassekontaktene skriver: 
 
Hei!  
Vi, trinnkontaktene på 7.trinn ønsker med dette å søke om støtte til et 
klassearrangement på skolen nå på fredag, 9.desember. Vi skal ha 
pysjparty med overnatting og har fått låne skolen gratis til dette. Vi, 
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trinnkontaktene tenker å ha en del leker/ samarbeidsøvelser som intro til 
kvelden, deretter blir det spill, musikk og frilek. Vi regner med å bruke 
rundt 200-300 kr på innkjøp til samarbeidsøvelsene (spaghetti, 
marshmallows, seigmenn og noen små premier). 
Vi ønsker å servere pizza og brus litt utpå kvelden. Om vi bestiller 8 store 
pizza til rundt 200 kr pr.stk, koster det 1600 og i tillegg til noe 
brus/saft/juice og snacks til kanskje 3-400 kr.  
Grovt regnet vil hele arrangementet koste klassekassen 2300 kr, og vi 
lurer dermed på om AU vil være med og sponse dette sosiale 
arrangementet med en sum? Vi har enda ikke arrangert noe for klassen i 
høst, så dette vil være det første sosiale treffet utenom skoletid for 7.trinn 
dette skoleåret.  
  
P.S. Vi vet det er svært kort tid til arrangementet, men det gikk litt fort i 
svingene og det var helt borte for oss at vi kunne søke AU om støtte.  
Håper på positivt svar! ѡѢѣѤ 
  
Mvh trinnkontaktene på 7.trinn,  
Jon Ivar, Sigbjørn, Randi, Merethe 
 
Vedtak: 
AU synes tiltaket er viktig, men klassen ha ca 16.000,- på 
konto og klassen oppfordres til å benytte egne midler til 
dette. AU ser, på bakgrunn av dette, ikke helt behov for egen 
økonomisk støtte til tiltaket. 
 

06/23 Stipend 
Vi har fått en henvendelse fra Steinerskolenes 
foreldreforbund med oppmodning til å behandler eventuelt 
stipend til lærere som ønsker å ta utdanning innen 
Steinerpedagogikk: 
Hei!  
Barna våre trenger utdannede Steinerpedagoger! Kan foreldreforeningen 
gjøre noe for å bidra til at vi får nok lærere med fordypning i 
steinerpedagogikk?  
  
Steinerhøyskolen skårer høyest på studenters trivselsbarometer og tilbyr 
grunnutdanning og master i steinerpedagogikk. De trenger flere studenter 
og vi trenger flere lærere.  
  
Utdanningen koster ca 30 000,- pr år, og vi lurer på om det kan være et 
hinder for å velge utdanningen? Derfor har vi lyst til å oppfordre dere i 
foreldreforeningen til å gi et årlig stipend til en lærer som ønsker å ta 
grunnutdanningen. Bedre måte å bruke markedsmidler på kan vi vel ikke 
få?  Vi tror en slik støtte kan bidra til at flere ser det mulig å utdanne seg 
til steinerpedagoger, som barna være har så stor glede av, og vi håper 
dere vil behandle forslaget i neste møte.   
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Har dere andre forslag til hvordan vi foreldre kan inspirere flere til å 
utdanne seg til steinerpedagoger? Vi vil gjerne dele gode ideer!  
  
Med vennlig hilsen  
 Hilde Lengali 
Daglig leder i Steinerskolenes foreldreforbund 
971 32 313 
hilde@foreldrene.no 
 
Vedtak: 
AU ser det som svært positivt at andelen av lærere med 
bakgrunn i Steinerpedagogikk øker, men ser ikke helt at dette 
er en oppgave for Foreldreforeningen. Dette bør være 
skolenes og det offentliges ansvar å finansiere dette utover 
det studentene selv bidrar med 

07/23 Ariadnefondet 
Nok en henvendelse fra SSF: 
 
Hei!  
Vedlagt finner du rapport fra Ariadnefondet i 2022, og hvilke prosjekter 
og bøker som har fått støtte. Vi gleder oss over «Det gamle Hellas» som 
kom på norsk i år, og vi gleder oss til for eksempel «Engelskbøker for 
ungdomskolen». 
  
Vi håper dere fortsetter å støtte fondet med 5 % av overskudd fra 
julemarked eller lignende. Det er fint om rapporten kan deles med alle 
foreldre, og gjerne nevnes når FAU-representantene har innlegg i 
foreldremøter. 
Vedlagt finner du også siste nummer av «Antropost». 
  
  
Med vennlig hilsen 
Hilde Lengali 
Daglig leder i Steinerskolenes foreldreforbund 
971 32 313 
hilde@foreldrene.no 
www.foreldrene.no 
 
Vedtak: 
Foreldreforeningen ved Steinerskolen i Trondheim har ikke 
tidligere støttet fondet, og dette er en generell oppfordring til alle 
om støtte. AU ser ikke dette som sin oppgave å støtte økonomisk 
 

 

08/23 Årsmøte SSF 
Det skal velges delegater til SFF`s årsmøte: 
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Kjære foreldreforening ved steinerskolene! 
  
Hold av datoene 24. - 25. mars 2023! Da er det Landsmøte i 
Steinerskolenes foreldreforbund og dere skal sende to representanter.  
Møtet avholdes på Steinerhøyskolen i Oslo, og begynner fredag kl. 16.00 
med varm mat, og avsluttes lørdag kl. 15.00. Dere kan evt. også søke om 
å sende flere gjester, hvis det er ønske om det. 
  
Styret har vedtatt etter innspill fra dere at tema for Landsmøte 2022 blir 
«Grønn skole og friluftsliv – for barnas beste».  

1. Hvilke muligheter ligger i uteskole og friluftsliv?  
2. Hvordan kan foreldre bidra til bedre uteskole og friluftsliv? 

  
Vi vil også berøre samarbeid på flere nivå; foreldrene i mellom, mellom 
foreldre og skolen, og mellom skolen og kommunen/ omgivelsene. 
Landsmøteprogram, regnskap, forslag til valg, vedtekter, budsjett og 
handlingsplan blir sendt ut innen 10. februar. 
  
Styret har bedt om innspill til saker dere vil vi skal jobbe med, innen neste 
styremøte som er 6. januar 2023. 
  
Husk å velge delegater til Landsmøte på neste møte i foreldreforeningen! 
  
  
Med vennlig hilsen 
  

 
  
Hilde Lengali 
Daglig leder i Steinerskolenes foreldreforbund 
 
Vedtak: 
Camilla og Paul sendes som delegater til årsmøtet i SSF 
 

09/23 Søknad om støtte til å sende observatør til Elevtinget 
 
Hei, og godt nytt år! 
06. til 10. mars arrangeres elevtinget i Oslo, der elever fra hele 
landet vedtar kursen videre for elevorganisasjonen. Hver 
medlemsskole er pliktig til å sende én delegat, med mulighet om å 
sende en person til som observatør. Delegatplassen koster 4000 kr, 
noe skolen vår dekker. Observatørplassen koster 5000 kr, og 
dekkes ikke av skolen. Reise dekkes av elevorganisasjonen. 
 
Elevrådet på Skansen har besluttet at elevrådsleder Fjore sendes 
som delegat. I tillegg ønskes det å sende en observatør. Dette både 
for at delegaten slipper å være helt alene i Oslo, og fordi elevtinget 
er en super mulighet, også for observatøren, å vitne 
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elevdemokratiet på et nasjonalt nivå. For å kunne sende 
observatøren trenger vi imidlertid disse 5000 kronene. Det søkes 
derfor til AU om et beløp på 5000 kr.  
Søknadsfristen for observatørplass til elevtinget går 6. februar, så 
det ville vært best om pengene eventuelt kunne overføres før den 
tid. 
 
Mvh 
Fjore Tom Müller, elevrådsleder på Skansen 
 
Vedtak: 
AU støtter tiltaket med kr 5.000,- 
 

 
 
 
Bertil 

10/23 Søknad fra 10 klasse om støtte til tur til Vassfjellet 
 
10. klasse skal på klassetur til Vassfjellet kommende fredag. Vi skal bruke 
penger fra klassekassen på dette, men er usikker på nøyaktig saldo i 
klassekassa. Avventer svar fra klassens kasserer. Totalt trenger vi 5800 kr 
for leie av skiutstyr til de som ikke har, heiskort og buss.  
Kan dere svare meg på saldo i klassekassen til 10. klasse?  
Vi søker herved om å få dekket kostandene som eventuelt ikke dekkes inn 
av klassekassen.  
Håper på positivt svar.   
Mvh 
Magnus Andersen Nordahl 
 
Vedtak: 
Klassen har tilstrekkelige midler for å dekke kostnadene slik 
at det ikke er behov for AU sin støtte. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bertil 

11/23 AU lager 
Alt utstyr som AU har til å arrangere julemarked og 17.mai, 
samles på et rom i «svartbygget». Rommet som kan benyttes 
ligger visavis sykkelrommet ut mot gaten. Rommet ryddes, 
innredes,rengjøres og flyttes inn i som dugnad utført av AU. 
Vi trenger et par kvelder på dette. Paul innkaller til dugnad 
med det første. 

 
 
 
 
 
 
 

 


